

Little Is Much, When God Is in It

There is a small boy here with five loaves and two fishes.

Mrs. F. W. Suffield

— John 6:9

Mrs. F. W. Suffield

1 莊稼一片已經成熟，需要工人去作工；
 2 主差你去做工之處，似生疏少有人去；
 3 到那日當爭戰完畢，在世路程已跑盡；

1 In the har-vest field now rip-ened, There's a work for all to do;
 2 Does the place you're called to la-bor Seem so small and lit-tle known?
 3 When the con-flict here is end-ed And our race on earth is run;

1 請聽主今向你呼召，呼召你為祂作工。
 2 在那地主能重用你，祂不忘屬祂兒女。
 3 忠心僕人主必歡迎，在天家永享安寧。

1 Hark, the voice of God is call-ing, To the har-vest call-ing you.
 2 It is great if God is in it, And He'll not for-get His own.
 3 He will say, if we are faith-ful, "Wel-come home, my child, well done."

所獻雖少，主看為貴重，盡全心名利不求；
 Lit-tle is much when God is in it, La-bor not for wealth or fame;

你若肯為祂去作工，榮耀冠冕為你留。
 There's a crown and you can win it, If you go in Je-sus' name.